
6. Sjednica Predsjedništva KKZ

Prisutni: Kodak, Cvetko, Bulajić, Djurić, Bubenik, Mizdrak, Šušmel, 
Šturlan i Werner

Dnevni red: 1. Verifikacija zapisnika sa 5. sjednice
2. Izvještaj o radu KKZ u toku ljeta
5. Zadaci u narednom periodu 
Razno

Prvo je prihvaćeno da se poslije točke 1. ubaci Izvještaj o financijskoj 
situaciji.

1. Zapisnik je jednoglasno verificiran

la. Silvija Werner je izložila da klub raspolaže momentalno sa 
din. 200.000,00 od čega na ime amortizacije otpada din. 80.000,00. 
Te je odlučeno da se ekipi (Šušmel, Bulajić, Mizdrak) za snimanje 
filma za Štab TO općine Medveščak poslije odbitka troškova (filska 
traka, razvijanje montaža - ukupno din. 10.000,00) isplati bruto 
iznos od din. 25.000,oo (što je 50# sredstava dobijenih za taj 
posao.

2. Šušmel je govorio o snimanju filma za TO Medveščak i poslije pregleda 
istog konstatirano je da se je to moralo učiniti mnogog bolje.

Šturlan je izvjestio o festivalu u Badaloni gdje su osvojene dvije 
treće nagrade čemu je dato visoko priznanje.
Djurić Alem je izvjestio o MAFAF-u u Puli gdje je osvojena 2. nagra
da, no smatra se da smo trebali i bolje proči.
Poslije izvještaja Dj. Crnobrnje sa ORA Sava konstatirano je da 
se treba ići na dogovor sa Gradskim vijećem NT radi bolje organi
zacije tečajeva iduće godine.

5. Odlučeno je da jesenji tečaj počne polovicom 10. mjeseca, da cijena 
za radnike ostane 1.2oo,oo din, a da se za djake i studente smanji 
na 800,00 din. Predavači za tečaj su Bubenik, Cvetko, Kodak i Petričić. 
Zadužuje se predsjednik komisije za film da za iduću sjednicu 
predsjedništva pripremi izvještaj o radu.
Poslije izvještaja tehnika o stanju trake odlučeno je da se pod 
hitno nabavi 100 rola filmaEEE 21 i 100 rola kopirnog materijala 
kako bi se mogli dati kopirati najuspješniji filmovi i nastaviti sa 
kontinuiranim radok.
Zatim je odlučeno da se pod hitno dogovori i dade na servisiranje 
Bolex kamera i projektori te da se dofeovori sa TV Zagreb kontinuirano 
održavanje tehnike.
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4. U vezi dopisa Kino saveza Hrvatske o odlasku jednog autora na 
Tjentište odlučeno je da neide A. Djurić zbog toga što njegov 

film nije u Zagrebu, nego da ide Milan Mizdrak.

U vezi projekcija četvrtkom odlučeno je da ukoliko ćemo morati 
plaćati filmove, projekcije budu samo jednom mjesečno.

Zatim je odlučeno da se dade sašiti pokrivač od crnog platna za 
16 mm montažni stol.

U Zagrebu, 12.9.1983.

Predsjednik:


